
Aloite Turun kaupunginvaltuustolle 

Paatti sten T ortinmäessä pidetyssä Kaupunginjohtaja kylässä-tilaisuudessa nousi voimakkaasti 
esiin tarve saada kevyen liikenteen väylä Paavolan koulun ja Tortinmäen välille. Hanke on ollut 
pitkään esillä j a tärkeysjärjestyksessä korkealla sijalla. Koulun toiminnan loputtua on Ely-kes 
kus tienpitäjänä jättänyt hankkeen pois listoiltaan. 

Kevyen liikenteen väylän toteuttaminen on kuitenkin edelleen välttämätöntä. Koululaiset kuten 
muutkin käyttävät nykyistä maantietä asiointi- ja muuhun kulkemiseensa runsaasti. Myös nuo 
riso harrastuksiinsa kulkemiseen ja Kurjenrahkan kansallispuiston retkeilijät yhä enenevässä 
määrin. Maantie on vilkasliikenteinen, mutta kapea ja piennar on lähes olematon. Siitä johtuen 
pyöräily ja jalankulku po. välillä on turvatonta. 

Edellä olevan perusteella esitämme, että kaupunki käy pikaisesti neuvottelut tämän kevyen lii 
kenteen väylän toteuttamiseen liittyvien tahojen kanssa. Mikäli neuvotteluissa yhteiseen hank 
keen toteuttamiseen ei löydy ratkaisua tulee Turun kaupungin omilla päätöksillään ja varoillaan 
se toteuttaa. 

Turussa 23.9.2019 
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